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Summary
This research addresses a realistic viewing phenomenon, "homosexuality”, by
researching its philosophical premises and highlighting its moral implications.
To present this, | have developed a preliminary introduction to the topic, a
preliminary chapter divided into three investigations devoted to the
identification of the phenomenon, a historical overview of the phenomenon and
the attitude of divine religions thereof it, followed by chapter I. It incorporated a
series of philosophies that were relevant to the phenomenon, then chapter 11 and
chapter I, which devoted it to mentioning the moral effects of the phenomenon,
as well as a set of preventive and therapeutic mechanisms that would limit the
phenomenon's spread, and concluded the research with a conclusion that
included the most important findings and recommendations.
Keywords: Starting points, philosophy, homosexuality, antiquities, morality.
Résume
Cette recherche aborde un phénoméne de vision réaliste, "I’homosexualité", en
recherchant ses prémisses philosophiques et en soulignant ses implications
morales. Pour présenter ceci, j’ai développé une introduction préliminaire au
sujet, un chapitre préliminaire divisé en trois enquétes consacrées a
I’identification du phénomene, un apercu historique du phénomene et 1’attitude
des religions divines de celui-ci, suivie du chapitre I. Elle incorporait une série
de philosophies qui étaient pertinentes pour le phénomene, puis les chapitres 11
et 1, qui le consacraient a mentionner les effets moraux du phénomeéne, ainsi
qu’un ensemble de mécanismes préventifs et thérapeutiques qui limiteraient la
propagation du phénomene, et a conclu la recherche avec une conclusion qui
comprenait les conclusions et les recommandations les plus importantes.
Mots clés: Points de départ, philosophie, homosexualité, antiquités, moralité.




